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001 Opening en mededelingen 

De voorzitter heet alle aanwezige leden en plaatsvervangende leden van de RRN 

alsmede de leden van de colleges hartelijk welkom bij deze online en daarmee 

Corona-proof zijnde vergadering. Hij wijst de aanwezigen op een aantal spelregels 

voor de vergadering zoals het middels de chat-functie aanvragen van het woord voor 

het stellen van een vraag.  

Voorts leest hij voor wie als vervangster of vervanger namens zijn of haar partij 

aanwezig is en meldt dat er officieel afbericht voor deze bijeenkomst is ontvangen van 

één persoon.  

  

002 Spreekrecht burgers 

 Voorafgaand aan de bijeenkomst heeft zich een inspreker gemeld. Het gaat om de 

heer Manuel den Hollander die spreekt namens de Vereniging Energiecoöperaties en 

initiatieven Noord-Holland zal spreken. De voorzitter stelt de heer den Hollander in de 

gelegenheid zich voor te stellen en om zijn presentatie te geven.  

De heer den Hollander stelt zichzelf voor en heeft als lid van de Participatiecoalitie 

Noord-Holland een presentatie gemaakt die hij op het scherm toont en die hij nader 

toelicht. 

De heer W. Groot (VVD Hollands Kroon) spreekt uit dat in Hollands Kroon al een 

enorme hoeveelheid energie met behulp van windmolens wordt opgewekt en dat men 

in de gemeente geen voorstander is van zonneweides of opwekken van energie op 

grote schaal op agrarische gronden. Hij geeft aan wel een keer met de heer Den 

Hollander om de tafel te willen om over dit alles te spreken en van gedachten te 

wisselen. De heer den Hollander zegt graag een keer in gesprek te willen met de 

volksvertegenwoordigers in Hollands Kroon. Mevrouw Peeters (GroenLinks Hollands 

Kroon) zegt dat haar partij ten aanzien van de opwekking van stroom op agrarische 

gronden een andere opvatting heeft dan de partij van de heer Groot. Zij vraagt wel 

waarom zij nu rijkelijk laat in het RES-proces pas iets hoort over de Vereniging 

Energiecoöperaties en initiatieven Noord-Holland. De heer den Hollander zegt dat de 

organisatie die hij vertegenwoordigd toch al wel bijna zo’n anderhalf jaar meepraat in 

het RES-proces en ook bij diverse bijeenkomsten die er in de provincie zijn geweest 

aanwezig is geweest. Ook hebben zij een Masterclass 50% Lokaal Eigendom 

georganiseerd waarvoor ook de raadsleden waren uitgenodigd.  

Op de vraag van mevrouw van Vuuren hoeveel projecten de Energie coöperaties in de 

pipeline hebben antwoord de heer den Hollander dat er in Noord-Holland in totaal zo’n 

80 lopende projecten zijn geïdentificeerd en dat er ook in de Kop van Noord-Holland 

een flink aantal projecten loopt. Hij noemt in dit verband: projecten van de Noord-

Hollandse Energie coöperatie, De Eendracht vanuit Den Helder, Texel Energie en de 

Poldermolen coöperatie.       

 

  003               Vaststelling concept-besluitenlijst/verslag (inclusief toezeggingenlijst) van de 

                       vergadering van de RRN van donderdag 4 juni 2020. 

                       De voorzitter vraagt de online aanwezigen of zij op of aanmerkingen hebben met  

                       betrekking tot de concept-besluitenlijst van de vergadering van 4 juni 2020. Dit is niet  

                       het geval. Vervolgens vraagt de voorzitter of daarmee de besluitenlijst het verslag van 4  

                       juni kan worden vastgesteld.  

                       Alle aanwezigen stemmen daarmee in waarmee het verslag wordt vastgesteld. 

 

   004              Vaststelling agenda 

                       De voorzitter vraagt of de aanwezige RRN-leden akkoord zijn met vaststellen van de 

                       agenda zoals deze voorligt. Dit leidt tot enige discussie. Zo vraagt onder andere de  
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                       heer Kröger zich af waarover wij als RRN nu precies advies geven. Dat kan hoogstens  

                       een algemeen advies zijn. Mevrouw Koot heeft met name een opmerking over punt II  

                       het verlenen van de volmacht aan wethouder Keur om namens de deelregio de  

                       concept-RES aan het Nationaal Programma RES aan te bieden.  

                       De voorzitter legt uit dat zelfs in het geval dat wij het als vier gemeenten niet eens met  

                       elkaar zijn toch blijft staan dat mevrouw Keur als lid van de Stuurgroep RES NHN de       

                       volmacht heeft om namens de vier gemeenten te spreken. Zij zal dan uiteraard een  

                       andere boodschap uitdragen dan wanneer de vier gemeenteraden het volstrekt met  

                       elkaar eens zouden zijn. Mevrouw Buczynski gaat ervan uit dat omdat er bij punt II  

                       staat: ‘om de concept-RES met alle hierop ingediende reacties, wensen en  

                       bedenkingen aan te bieden aan het Nationaal Programma RES voor doorrekening en  

                       advies’ dat inderdaad ook alle ingediende reacties en wensen en bedenkingen zullen  

                       worden aangeboden en zullen worden doorgerekend.  

                       De voorzitter stelt vast dat naast de gemaakte opmerkingen er geen andere  

                       deelnemers zijn die met betrekking tot dit punt iets zouden willen zeggen. En stelt voor  

                       over te gaan naar de behandeling van het agendapunt 5.    

 

 

TER ADVISERING 

 

     005            Advisering concept Regionale Energie Strategie 

                       Op verzoek van de Agendacommissie RRN wordt de RRN gevraagd om: 

                        I.  In te stemmen met de concept-RES NHN als eerste resultaat uit het regionale  

                            proces om te komen tot de RES 1.0, met als belangrijkste punten:       

                       a.  Bij te dragen aan de landelijke opgave van 35 TWH hernieuwbare energie in 2030,  

                            door de opwek van 4,2 TWh in de regio Noord-Holland Noord; 

 

                       b.  De kaart met globale zoekgebieden voor opwek van grootschalige wind- en zonne- 

                            energie daarvoor als uitgangspunt te hanteren. De bij deze kaart door de diverse  

                            colleges van burgemeester en wethouders geplaatste wensen en bedenkingen  

                            kunnen aan de orde komen in de lokale raadscommissievergaderingen. 

                       c.  Het vervolgproces om van de concept-RES te komen tot de RES 1.0 

                       II.  Volmacht te verlenen aan wethouder Heleen Keur, als lid van de Stuurgroep RES        

                            NHN namens de deelregio Kop van Noord-Holland, om de concept-RES met alle  

                            hierop ingediende reacties, wensen en bedenkingen aan te bieden aan het  

                            Nationaal Programma RES voor doorrekening en advies; 

                       III. De mogelijkheid bespreken om te komen tot eventuele wensen en bedenkingen met  

                            een regionaal karakter. 

                        

                       De voorzitter stelt dit punt open ter bespreking maar stelt eerst wethouder mevrouw  

                       Keur in de gelegenheid om haar rol toe te lichten en om het proces met betrekking tot  

                       deze concept-RES toe te lichten.  

                       Wethouder Keur zegt dat nadat de colleges in Noord-Holland Noord de concept- 

                       RES hebben vastgesteld dat nu de gemeenteraden aan zet zijn om wensen en       

                       bedenkingen op deze concept-RES met elkaar te bespreken en deze in te brengen. 

                       In de concept-RES staat wat er nu al in de regio gebeurt, wat de ambities zijn, waar  

                       nieuwe energieprojecten gerealiseerd zouden kunnen worden. De betrokkenheid bij de  

                       RES is groot. Er zijn veel reacties ontvangen op de concept-RES onder andere van:  

                       bijvoorbeeld de Vereniging Energiecoöperaties en initiatieven Noord-Holland, de heer  

                       Kor Buitendijk met zijn alternatieve plan namens bewoners verenigd in ‘Duurzaam  

                       Leefbaar’, maar ook natuur- en milieuorganisaties en Staatsbosbeheer hebben hun  

                       visie op de mogelijkheden en onmogelijkheden van grootschalige opwek met zon- en  

                       windenergie in onze provincie gepubliceerd. LTO heeft een aanbod gedaan vanuit de  
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                       agrariërs. De concept-RES zal begin oktober voor doorrekening worden aangeboden  

                       aan het Nationaal Programma RES en het Planbureau voor de leefomgeving. Daarbij  

                       zullen worden meegestuurd: de wensen en bedenkingen van volksvertegenwoordigers, 

                       de reacties van de deelnemers aan de bijeenkomsten, en de plannen en visies van  

                       derden. De wensen en bedenkingen vormen samen met de ontvangen reacties van  

                       deelnemers aan de lokale bijeenkomsten en de bijdragen van andere belanghebbenden  

                       de kern van de reactienota. Deze reactienota zal naar verwachting eind november  

                       gereed zijn en zal in december door de colleges van gemeenten en provincie en het  

                       dagelijks bestuur van het waterschap worden vastgesteld. Daarna zal de reactienota in  

                       de raden worden besproken. De reactienota vormt een belangrijke input voor de  

                       uiteindelijk vast te stellen RES 1.0. 

                       Na wethouder Keur krijgen de leden van de RRN de gelegenheid om over het  

                       voorliggende advies te spreken. 

                       Er ontspint zich een levendige discussie tussen de leden van de Regionale  

                       Raadscommisssie over de concept RES. 

                       De hele vergadering inclusief de discussie is hier te zien: 

                       https://schagen.raadsinformatie.nl/vergadering/767006/RRNAdviserend09-09-2020 

                       Samenvattend stelt de voorzitter vast dat: 

                       “Er een poging is gedaan om de vier gemeenten met betrekking tot een aantal wensen  

                       en bedenkingen op één lijn te krijgen. Ondanks de dappere poging daartoe is dat  

                       helaas niet gelukt. In uw eigen gemeenten zult u nu zelf de komende weken invulling  

                       gaan geven aan de Romeinse I van het voorstel.” 

                       “U zult dus in uw eigen gemeenten komen tot het vaststellen van wensen en  

                       bedenkingen op de concept-RES. 

                       Wel zijn in deze bijeenkomst daarbij een flink aantal zaken genoemd en besproken die  

                       u mogelijkerwijs bij die wensen en bedenkingen zult kunnen betrekken zoals:  

                       - De diverse alternatieven en wat daarmee te doen. 

                       - De omvang van de zoekgebieden. 

                       - Andere vormen van energie waarbij kernenergie en waterstof zijn genoemd. 

                       - De omvang van het bod van 4,2 TWh vanuit onze regio Noord-Holland Noord. 

                       - En tenslotte hoe om te gaan met participatie en draagvlak in het verdere proces.”        

                        

 

OVERIG 

 

             006    Rondvraag. 

                       Er waren geen vragen voor in de rondvraag.  

 

 

             007    Sluiting. 

                        Omstreeks 22:15 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de deelnemers voor  

                        hun inbreng. Hij wenst de deelnemers veel succes met betrekking tot de besluitvorming  

                        in de gemeenteraden. 

https://schagen.raadsinformatie.nl/vergadering/767006/RRNAdviserend09-09-2020

